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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

készült a bizottság 2014. május 20-án 

15.00 órakor kezdődő 

  nyilvános üléséről 

 

 

Helye:  XV. kerületi Polgármesteri Hivatal (1153 Bp., Bocskai u. 1-3.) Díszterem 

 

 

5 fő bizottsági tag  

(Bencsics Lászlóné, Gyurkovics Miklós, Németh Angéla, Tóth Imre, Pénzes Imréné) 

Jelen vannak (5 fő):  

(Bencsics Lászlóné, Gyurkovics Miklós, Németh Angéla, Tóth Imre, Pénzes Imréné) 

 

Meghívottak:  

László Tamás polgármester, Vizér Klára alpolgármester, Dr. Novák Ágnes alpolgármester, 

Bitvai Nándor alpolgármester, Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona 

aljegyző, a Jegyzői Kabinet vezetője, Reiszné Naszádi Magdolna Intézményfelügyeleti és 

Humán Főosztály vezetője, Herczeg István a Köznevelési, Közművelődési és Sport Osztály 

vezetője, Aradi Gizella a Közgazdasági Főosztály vezetője, Böröczfy Ferenc a Gazdálkodási 

Osztály vezetője, Sipos Gábor főépítész 

Jelen vannak:  

Böröczfy Ferenc a Gazdálkodási Osztály vezetője, Sipos Gábor főépítész, Reiszné Naszádi 

Magdolna Intézményfelügyeleti és Humán Főosztály vezetője, Herczeg István a Köznevelési, 

Közművelődési és Sport Osztály vezetője. 

 

További meghívottak:  

Tyukász Tamás tankerületi igazgató, Dr. Sólyom Olimpia a XV. kerületi Önkormányzat 

Egészségügyi Intézményének főigazgató főorvosa, Dr. Buzna Andrea orvos igazgató, Dr. 

Kovács Imre a Gazdasági Működtetési Központ főigazgatója, Soha Péter a Gazdasági 

Működtetési Központ gazdasági igazgatója, Bárkai Katalin a Gazdasági Működtetési Központ 

szervezési igazgatója, Tóth Lajos a Csokonai Művelődési Központ igazgatója, Ábri László az 

Ifjúsági és Sportközpont igazgatója 

 

Jelen vannak:  

Ábri László az Ifjúsági és Sportközpont igazgatója, Soha Péter a Gazdasági Működtetési 

Központ gazdasági igazgatója, Bárkai Katalin a Gazdasági Működtetési Központ szervezési 

igazgatója 
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Többcélú Intézmények: 

Makai Katalin a Kontyfa Középiskola és Általános Iskola igazgatója, Bäckné Kremm Andrea 

a László Gyula Gimnázium és Általános Iskola igazgatója, Zádoryné Leiner Erika a 

Száraznád Nevelési-Oktatási Központ igazgatója. 

Általános Iskolák: 

Varga László a Czabán Általános Iskola igazgatója, Csörgő Mária a Hartyán Általános Iskola 

igazgatója, Kovács Tibor a Károly Róbert Általános Iskola igazgatója, Selényiné Stier Márta 

a Kolozsvár Általános Iskola igazgatója, Rónáné Helle Mária a Neptun Általános Iskola 

igazgatója, Frák Erika a Pestújhelyi Általános Iskola igazgatója, Bikfalvi Borbála a 

Rákospalotai Kossuth Lajos Általános Iskola igazgatója, Gressó Tiborné a Szent Korona 

Általános Iskola vezetője. 

Óvodák: 

Kissné Zachar Piroska az Ákombákom Óvoda vezetője, Balogh Ildikó a Hartyán-Árendás 

Összevont Óvoda vezetője, Veress Szilvia a Micimackó Óvoda vezetője, Hajas Lászlóné a 

Molnár Viktor Óvoda vezetője, Turóczyné Ungvári Edit a Mosolykert Óvoda vezetője, 

Hovanyecz Katalin a Mozdonyvezető Óvoda vezetője, Nagyné Pácza Erika a Napsugár 

Összevont Óvoda vezetője, Neboda Katalin a Palotai Vadvirág Óvoda vezetője, Csörgőné 

Bánhalmi Éva a Pestújhelyi Óvoda vezetője, Végváriné Kékhegyi Erika a Rákospalotai 

Hetedhét Óvoda vezetője, Balla Béláné a Rákospalotai Kertvárosi Óvoda vezetője. 

Jelen vannak:   

Hajas Lászlóné a Molnár Viktor Óvoda vezetője, Nedoba Katalin a Palotai Vadvirág Óvoda 

vezetője 

 

Alapítványok: Bácskai Endre az 56-os Szövetség XV. ker. Szervezete, Alapítvány a 

Holnapért, Alapítvány a MÁV telepi iskoláért, Alapítvány az Ifjúság Tánc- és Zeneművészeti 

Nevelésért, Alapítvány a XV. Molnár Viktor u. 94-96. alatti óvoda támogatásáért, 

Aranyszamár Művészeti és Kulturális Egyesület, Artkontúr Művészeti és Kulturális 

Egyesület, ATHOSZ Művészeti-Közéleti és Irodalmi Társaság, A Holnap Egészséges 

Gyermekeiért Alapítvány, Az Egészségesebb, Esztétikusabb Környezetért Alapítvány, 

ÁBÉCÉ Egyesület a Gyermekért, Biondo Bike Club, Budapest XV. Kerületi Gazdakör, 

Budapest XV. Kerületi Idősek és Nyugdíjasok Egyesülete, Civil Mozgalom XV. kerületi 

Szervezete, CIVITALIS Egyesület, ClubNetCet Internetes Ismeretterjesztő Egyesület, 

CORTEX Alapítvány az Agysérültek Rehabilitációjáért, Csutkababa Alapítvány, 

Egészségőrző Egyesület, Együtt a Gyermekekért, Az Egészségért Alapítvány, Együtt 

Újpalotáért Kulturális és Szociális Érdekképviseleti Egyesület, Első Magyar Gó Egyesület 

Pestújhely, Energia Információs Központ Egyesület, Ép Lélek, Egészséges Test Alapítvány, 

Értelmes Életért Alapítvány, Észak-Pesti Környezetvédelmi Kulturális és Szabadidősport 

Egyesület, Északi Fény Természetjáró Egyesület, Európai Hátrányos Helyzetűek Közhasznú 

Egyesülete, Fitness Duo Iskola Oktatási és Sport Alapítvány, Forrás – Bogács Alapítvány, 

Garabonciás Egyesület, Gondoskodás Gyermekeinkért Alapítvány, Hálózat a Kultúráért, 

Művészetért Egyesület, Hartyán Alapítvány Az Iskoláért, Hartyán Diáksport Egyesület, 

Hátrányos Helyzetűek Alternatív Műhelye (HÁTHA), Hét Galamb Alapítvány, Hétszínvilág 

Transz-Perszonális Egyesület, Hétszín-Virág Alapítvány a XV. kerületi Bölcsődékért, Holnap 

már Késő Környezetvédelmi Alapítvány, Hosszútávú Egészségmegőrző Program Közhasznú 

Egyesület, Ifjúsági Caritas Egyesület, Inthos Nemzetközi Kórház Hálózat Alapítvány, Jézus 

Szíve Alapítvány, Jövőt Álmodunk Egyesület, Kavicsosi Deák Alapítvány, Kegyelem 

Alapítvány, Kinizsi TTK, Kontyfa Sportiskola, Korona Művelődési Kulturális és Oktatási 

Alapítvány, Korszerű Tudással Építsd a Jövődet Alapítvány, Közbizalom Közhasznú 

Egyesület, Közbiztonsági Polgárőr Közhasznú Egyesület, Középpont Mentális Egészségvédő 

Egyesület, „KUCI” Kisállatmenhely Alapítvány, Kultúrműhely Alapítvány, Kurimszy Sándor 
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Emlékalapítvány, LABE XV. kerületi Szervezete, Legea-Bulldózerek Unihockey Club 

Budapest, Lehetőség a Rászorulóknak Alapítvány, MDOSZ H-1 Rákospalotai Madárbaráti 

Egyesület, Magyar Kerékpárosklub, Magyar Politikai Foglyok Szövetsége, Magyar Szinergia 

Ház Közhasznú Egyesület, Magyar Vöröskereszt XV. Kerületi Szervezete, Magyarok 

Szövetsége Egyesület, Magyarországi Szocialista Romák Szervezete (MSzRSz), MÁV Telep 

Baráti Köre KHE, MEASZ – Összefogás a Demokráciáért, Meixner Alapítvány, Micimackó 

és Természet Alapítvány, Mini Manó Alapítvány, Mozgássérültek BP-i Szervezetének 

Rákospalotai Tagszerve, Munkarend Alapítvány, Nagycsaládosok Újpalotai Egyesülete, 

Nagyot Ugró Tinik Rohanó Ifjú Fiúk Edző Raja, Nádastóparki Óvodai Alapítvány,  Neptun 

Diáksport Egyesület, NIHON Újpalotai Sportegyesület, Nyírpalota Társaság, Nyitott 

Gondolkodók Egyesülete, Nyugodt Holnap Alapítvány, Nyújtsd a Kezed Alapítvány, 

Országos Gyermekvédő Liga, Orvosi Kamara XV. Kerületi Szervezete, Otthon Segítünk 

Alapítvány, Őszirózsa Alapítvány, Palotai Kincsőr Alapítvány, Palota Röplabda Sport Klub, 

Palotai Csokonai Asztali Labdarúgó Egyesület, Palotai Önvédelmi Védegylet, Palotai 

Polgárőrség, Palotai Sporthorgász Egyesület, Paulay Alapítvány, Páskomliget 

Szenvedélymentes Klub, Periféria Alapítvány, Perspektíva Nova Egyesület, Perspektíva 

Kulturális és Segítő Egyesület, Pestújhelyi Iskoláért Egyesület, Pestújhelyi Kertbarát 

Egyesület, Pestújhelyi Pátria Közhasznú Egyesület, Pestújhelyi Sport Club, Polgári 

Érdekképviseleti Egyesület, POFOSZ- Magyar Politikai Fogyok Szövetsége, Pro Minor 

Egyesület a Gyermekekért, Pro Scola Gregorius Dózsa Alapítvány, Rákospalota a Mi 

Otthonunk Egyesület, Rákospalota-Pestújhely-Újpalota Kiemelten Közhasznú 

Környezetvédelmi Közalapítvány, Rákospalota – Pestújhely – Újpalota Közrend és 

Vagyonvédelmi Kiemelten Közhasznú Közalapítvány, Rákospalota Kolozsvár DSE, 

Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesület, Rászorulókat Támogatók Egyesülete, ROM-

SOM Cigány Kulturális és Hagyományőrző Szervezet, Sclerosis Multiplex Budapesti 

Egyesület, Segítsd az Iskoládat! Közhasznú Egyesület, Sportiskola Sportegyesület, Szabó 

Miklós Lelki Pásztor Szellemi Hagyatékát Őrző Alapítvány, Szertelen-Kék Alapítvány, 

Szilvássy Andor Barlangkutató Egyesület, Szociális és Rehabilitációs Alapítvány, Szolidáris 

Kisnyugdíjasok Egyesülete, Szövőgyár utcai Óvoda Gyermekeiért Közhasznú Alapítvány, 

SZÖVTÁRS Egyesület, Szülők, Tanítványok a Kolozsvár úti Iskoláért Alapítvány, Támogasd 

a Rászorulókat Alapítvány, Tavasz Kórus Alapítvány, Toronyhír Újpalotai Média Alapítvány, 

Tündérképző Egyesület, UJPA STOMA Klub Egyesület, Újpalotaiak Baráti Köre Művelődési 

és Érdekvédelmi Egyesület, Újpesti Torna Egylet, Unilever Tömegsport Egyesület, Viperák 

Amerikai Futball Egyesület, VIVA VOCE Alapítvány, Viwal Tanoda Kézműveseket Képző 

Közhasznú Egyesület, XV. kerületi Cukorbetegek Klubja, XV. kerületi Köztisztviselők 

Sportegyesülete, Zene-Tánc-Mozgás Kulturális Egyesület, Zuglói Ilco Egyesület, BKIK XV. 

kerületi Szervezete. 

Jelen vannak: - 
 

A bizottság  ülésén részt vett Paulusz Katalin  jegyzőkönyvvezető.  

 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Köszönti a jelenlévőket, 

megállapítja, hogy a bizottság 5 fő jelenlétével határozatképes, az ülést megnyitja. Ismerteti a 

meghívó szerinti napirendi javaslatot:                                                                                                                 

1. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat 2014. évi 

költségvetésének II. számú módosítására (Ikt.sz. 1/54-139/2014. sz. anyag)  „R” 

2. Előterjesztés az Újpalotai Közösségi Ház Tervpályázati kiírásáról (Ikt.sz. 1/54-

136/2014. sz. anyag)    
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3. Előterjesztés háziorvosi rendelőkbe újraélesztő készülékek beszerzésének 

támogatásáról (Ikt.sz. 1/54-122/2014. sz. anyag)   

4. Előterjesztés a Rákospalota-Pestújhely-Újpalota Egészségvédelmi Közalapítvány 

Kuratóriuma és Felügyelő Bizottsága megüresedett tagsági helyeinek a betöltésére és 

Alapító Okiratának módosítására   (Ikt.sz. 1/54-141/2014. sz. anyag)  

5. Előterjesztés Rákospalota-, Pestújhely-, Újpalota Egészségvédelmi Közalapítvány 

beszámolójáról (Ikt.sz. 1/207-48/2014. sz. anyag)  

6. Előterjesztés az autizmus spektrumzavarral élő gyermekek bölcsődei és óvodai ellátása 

feltételeinek biztosításáról (Ikt.sz. 1/54-121/2014. sz. anyag)   

7. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont  szakmai irányítása alatt álló ifjúsági táborok 

működtetési koncepciójáról (Ikt.sz. 1/54-142/2014. sz. anyag)  

8. Előterjesztés a GMK és a hozzá rendelt költségvetési szervek közötti 

munkamegosztási  megállapodások módosításáról (Ikt.sz. 1/54-134/2014. sz. anyag)  

9. Előterjesztés a KoMa Művészeti Közhasznú Nonprofit Kft-vel megkötött közérdekű 

célra történő kötelezettségvállalás meghosszabbításáról és a Rákospalotai Szilas 

Néptáncegyüttes Egyesülettel megkötendő közérdekű célra történő 

kötelezettségvállalásról (Ikt.sz. 1/54-125/2014. sz. anyag)  

10. Előterjesztés nyelvvizsga pályázatok elbírálásáról (Ikt.sz. 1/207-49/2014. sz. anyag)  

11. Előterjesztés az Élen a tanulásban, élen a sportban pályázat kiírásáról (Ikt.sz. 1/207-

50/2014. sz. anyag)  

Kérdés, észrevétel, hozzászólás hiányában szavazást kér a napirend elfogadásáról.  

 

KKESB 180/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja 

az előterjesztett napirendi javaslatot. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

Elfogadott napirend: 

 

1. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat 2014. évi 

költségvetésének II. számú módosítására (Ikt.sz. 1/54-139/2014. sz. anyag)  „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Aradi Gizella főosztályvezető 

 

2. Előterjesztés az Újpalotai Közösségi Ház Tervpályázati kiírásáról (Ikt.sz. 1/54-

136/2014. sz. anyag)    

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Sipos Gábor főépítész 

 

3. Előterjesztés háziorvosi rendelőkbe újraélesztő készülékek beszerzésének 

támogatásáról (Ikt.sz. 1/54-122/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 
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4. Előterjesztés a Rákospalota-Pestújhely-Újpalota Egészségvédelmi Közalapítvány 

Kuratóriuma és Felügyelő Bizottsága megüresedett tagsági helyeinek a 

betöltésére és Alapító Okiratának módosítására   (Ikt.sz. 1/54-141/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

5. Előterjesztés Rákospalota-, Pestújhely-, Újpalota Egészségvédelmi Közalapítvány 

beszámolójáról (Ikt.sz. 1/207-48/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

6. Előterjesztés az autizmus spektrumzavarral élő gyermekek bölcsődei és óvodai 

ellátása feltételeinek biztosításáról (Ikt.sz. 1/54-121/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

7. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont  szakmai irányítása alatt álló ifjúsági 

táborok működtetési koncepciójáról (Ikt.sz. 1/54-142/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

8. Előterjesztés a GMK és a hozzá rendelt költségvetési szervek közötti 

munkamegosztási  megállapodások módosításáról (Ikt.sz. 1/54-134/2014. sz. 

anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

9. Előterjesztés a KoMa Művészeti Közhasznú Nonprofit Kft-vel megkötött 

közérdekű célra történő kötelezettségvállalás meghosszabbításáról és a 

Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesülettel megkötendő közérdekű célra 

történő kötelezettségvállalásról (Ikt.sz. 1/54-125/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

10. Előterjesztés nyelvvizsga pályázatok elbírálásáról (Ikt.sz. 1/207-49/2014. sz. 

anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

11. Előterjesztés az Élen a tanulásban, élen a sportban pályázat kiírásáról (Ikt.sz. 

1/207-50/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

Egyebek 

 

 

 

* * *  
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1. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat 2014. évi 

költségvetésének II. számú módosítására (Ikt.sz. 1/54-139/2014. sz. anyag)  „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

Előadó: Böröczfy Ferenc osztályvezető 

 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót Böröczfy Ferenc 

osztályvezető úrnak, felkéri az előterjesztés rövid szóbeli ismertetésére. 

 

   Böröczfy Ferenc osztályvezető: A költségvetés fő összege ebben a 

módosításban 2.365 millió forinttal emelkedik, az új főösszeg 18.688 millió forint lesz. Az 

előterjesztés tételről tételre tartalmazza a bekerült többletbevételeket. A pénzmaradvány 

végleges rendezéséről van szó. A bevételekből egyértelműen következik milyen kiadási 

előirányzatok változnak, milyen jelleggel. Tételesen bemutatja az előterjesztés a működési 

tartalékok változását feladattal összekötve, és azt is, milyen bizottsági vagy testületi 

határozatra épül. A polgármester célkeretének felhasználása is tételesen le van vezetve. Az 

általános tartalék 113 millió forinttal emelkedik. A benyújtott javaslat a szabad 

pénzmaradványból ilyen mértékű emelést fogalmazott meg. Három oldalt fog át az a táblázat, 

amely 41 tételre kiterjedően mutatja be, az önkormányzat mire kívánja fordítani a felosztható 

önkormányzati szabad pénzmaradványt. Alapvetően fejlesztési és felújítási feladatokról van 

szó. A működéssel kapcsolatos tételek száma nem jelentős.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel, hozzászólás nincs a napirendi ponttal kapcsolatban. Javasolja, hogy a bizottság 

megtárgyalásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztésben foglaltakat. Kéri a 

bizottság szavazatát.  

 

KKESB 181/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a Budapest 

Főváros XV. kerületi Önkormányzat 2014. évi költségvetésének II. számú módosításáról” 

szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

2. Előterjesztés az Újpalotai Közösségi Ház Tervpályázati kiírásáról (Ikt.sz. 1/54-

136/2014. sz. anyag)    

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Sipos Gábor főépítész 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót Sipos Gábor 

főépítésznek, felkéri az előterjesztés rövid szóbeli ismertetésére. 
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   Sipos Gábor főépítész: Ez egy folyamat következő része. Az 

előterjesztés bevezetésében leírták, hogy a lakótelep megépítése után a közösségi tér 

kialakítása nem valósult meg. Ennek érdekében elindult egy ötletpályázat, annak eredményei 

kapcsán elkészült a kerületi szabályozási terv, amit tavaly novemberben elfogadott a 

képviselő-testület. Most összeállították a művelődési ház és az érintett szakrendelővel egy 

olyan listát, amely a tervpályázat kiírási magját képezi. Indokolt, hogy szakmai minősítés után 

terveztessenek, amely megfelelő kiválasztási alapot biztosít arra, hogy minőségi épület lesz a 

végterméke. Az egész egy telekként kezelendő, a buszmegálló és a környékén lévő funkciók 

is ennek a tervezési programnak a részei. Egy olyan új típusú művelődési ház kialakítása 

lenne a cél a terveztetésben, amely gazdasági lábat biztosít ahhoz hogy egy olyan művelődési 

központ tudjon kialakulni, amely a fenntartási költségek egy részét ki tudja termelni. Kéri a 

bizottságot, támogassa az előterjesztésben foglaltakat. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 

kérdéseket. 

 

   Tóth Imre képviselő: A Főépítész úr azt mondta, egy telekként kezelik 

az egészet. Ez a Nyírpalota út és a Zsókavár utca határáig kijön? Mi lesz az ott lévő 

pavilonokkal, azok tulajdonviszonya hogyan alakul? Az önkormányzat korábban több 

ötletpályázatot megvett. A tervpályázat azt jelenti, hogy ebből valamelyik megvalósítására 

kerül sor, vagy teljesen mást fog valamelyik cég kitalálni? 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót válaszadásra a 

főépítész úrnak.  

 

   Sipos Gábor főépítész: Az előterjesztés 1. sz. mellékletében a 

szabályozási terv van. A piros vonal jelöli szimbolikusan az új telekhatárt,  a CBA önálló 

övezet, önálló telek lehet. Az összes többi létesítmény ma is egy telken áll. A cukrászda és a 

pavilonok az önkormányzat tulajdona. Tehát, a telek ma is az önkormányzaté, és egybevonva 

lesz egy olyan telek, amelyen a felépítmények sorsát rendezni kell. Ez majd a végrehajtás 

része lesz. A rövid válasz az, hogy a Nyírpalota utcáig kimenne a telek. Az ötletpályázat a 

telepítésre vonatkozott, hogy a tömbön belül, ki hova javasolja ilyen típusú igény 

elhelyezését. Korábban sokkal szabadabb volt a program megfogalmazása az önkormányzat 

részéről. Az építési hely ebből a szempontból fixálódott. Az ötletpályázat szintjén még nem 

volt egyik épület sem olyan szinten kitalálva, amelyből egyértelműen lehetett volna 

terveztetni.  Nemcsak az épületet, hanem a környezetet is meg kell tervezni a pályázónak a 

pavilonokkal együtt. Az ötletpályázat erre még nem volt alkalmas.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a hozzászólásokat. 

 

   Tóth Imre képviselő: Az ötletpályázatra már elköltöttek x millió 

forintot. Elkészültek valamilyen tervek, ez valamilyen szinten beépült a szabályozási tervbe 

is. Aki nyerni fog a pályázaton korántsem biztos, hogy olyan tervet készít, mint ami korábban 

az ötletpályázatban első helyen szerepelt.   

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót válaszadásra a 

főépítész úrnak.  
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   Sipos Gábor főépítész: Az ötletpályázathoz megvan az egész építészeti 

program. Ez elsősorban építészeti pályázat, itt a főhangsúly az épületen van. Finomodott a 

program, ezért valószínűleg más épület fog megjelenni ezen a pályázaton.  

 

   Tóth Imre képviselő: Több milliót költöttek ötletpályázatokra, mert a 

polgármester imád ötletelni, de mikor arra kerül a sor, kiderül, hogy köze nincs a tervekhez. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Nem gondolja úgy, hogy az 

ötletpályázat teljesen felesleges lett volna. További hozzászólás hiányában a vitát lezárja. 

Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra, és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 

részére az előterjesztésben foglaltakat. Kéri a bizottság szavazatát.  

 

KKESB 182/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta az Újpalotai 

Közösségi Ház Tervpályázati kiírásáról” szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra és 

elfogadásra javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 2 ellenszavazat, 0 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

3. Előterjesztés háziorvosi rendelőkbe újraélesztő készülékek beszerzésének 

támogatásáról (Ikt.sz. 1/54-122/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót Reiszné Naszádi 

Magdolna főosztályvezető asszonynak, felkéri az előterjesztés rövid szóbeli ismertetésére. 

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: Egyre több hirtelen 

szívhalál van Magyarországon. Készítetek egy felmérést a háziorvosi rendelőkben, amelyből 

kiderült, hogy csekély mértékben rendelkeznek újraélesztő készülékkel, összesen három van. 

Ezért született a javaslat, minden háziorvosi rendelőben legyen újraélesztő készülék, hogy az 

esetleges beavatkozások elvégezhetőek legyenek. A Rákos úti rendelő azért nincs a 

felsorolásban, mert ott rendelkezésre áll az EKG a kardiológián. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy a napirendi 

ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság 

megtárgyalásra, és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztésben 

foglaltakat. Kéri a bizottság szavazatát.  
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KKESB 183/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a háziorvosi 

rendelőkbe újraélesztő készülékek beszerzésének támogatásáról” szóló előterjesztést, melyet 

megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

4. Előterjesztés a Rákospalota-Pestújhely-Újpalota Egészségvédelmi Közalapítvány 

Kuratóriuma és Felügyelő Bizottsága megüresedett tagsági helyeinek a 

betöltésére és Alapító Okiratának módosítására   (Ikt.sz. 1/54-141/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót Reiszné Naszádi 

Magdolna főosztályvezető asszonynak, felkéri az előterjesztés rövid szóbeli ismertetésére. 

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: A közalapítvány 2005 óta 

működik a kerületben. Haláleset és lemondás miatt a tagok távoztak, új tagokat kell helyükre 

jelölni. Ezt tartalmazza az előterjesztés. Ezen felül a Ptk. változása miatt az alapító okiratot is 

szükséges módosítani.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra, és elfogadásra 

javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztésben foglaltakat. Kéri a bizottság 

szavazatát.  

 

KKESB 184/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a 

Rákospalota-Pestújhely-Újpalota Egészségvédelmi Közalapítvány Kuratóriuma és Felügyelő 

Bizottsága megüresedett tagsági helyeinek a betöltésére és Alapító Okiratának módosításáról” 

szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület 

részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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5. Előterjesztés Rákospalota-, Pestújhely-, Újpalota Egészségvédelmi Közalapítvány 

beszámolójáról (Ikt.sz. 1/207-48/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót Reiszné Naszádi 

Magdolna főosztályvezető asszonynak, felkéri az előterjesztés rövid szóbeli ismertetésére. 

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: 2005-ben alakult a 

közalapítvány, célja, hogy az egészségügy munkáját segíti. Ez legfőképpen 

eszközbeszerzésekben merül ki. Az előző évi tevékenységéről és a pénzügyi beszámolóról 

szól az előterjesztés. A pénzügyi forrásuk minimális.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel, hozzászólás nincs.  Az alábbi határozati javaslatokról kér szavazást:  

„1.) A bizottság úgy dönt, hogy a Rákospalota-, Pestújhely-, Újpalota Egészségvédelmi 

Közalapítvány 2013. évi beszámolóját az 1/207-48/2014. sz. előterjesztés 1. melléklet szerinti 

tartalommal elfogadja. 

2.) A bizottság úgy dönt, hogy a Rákospalota-, Pestújhely-, Újpalota Egészségvédelmi 

Alapítvány pénzügyi helyzetéről szóló az 1/207-48/2014. sz. előterjesztés 2. sz. melléklete 

szerinti pénzforgalmi kimutatást tudomásul veszi.”  

 

KKESB 185/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy a 

Rákospalota-, Pestújhely-, Újpalota Egészségvédelmi Közalapítvány 2013. évi beszámolóját 

az 1/207-48/2014. sz. előterjesztés 1. melléklet szerinti tartalommal elfogadja.   

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. május 20. 

(Jogszabályi hivatkozás: 1992. évi XXXVIII. törvény, 2006 évi LXV. törvény 1. § (2) bekezdés e) 

pontja, 27/2011. (IV.21.) ök. rendelet 8. melléklet 1.3. pontja.) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

KKESB 186/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy a 

Rákospalota-, Pestújhely-, Újpalota Egészségvédelmi Alapítvány pénzügyi helyzetéről szóló 

az 1/207-48/2014. sz. előterjesztés 2. sz. melléklete szerinti pénzforgalmi kimutatást 

tudomásul veszi. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. május 20. 

(Jogszabályi hivatkozás: 1992. évi XXXVIII. törvény, 2006 évi LXV. törvény 1. § (2) bekezdés e) 

pontja, 27/2011. (IV.21.) ök. rendelet 8. melléklet 1.3. pontja.) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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6. Előterjesztés az autizmus spektrumzavarral élő gyermekek bölcsődei és óvodai 

ellátása feltételeinek biztosításáról (Ikt.sz. 1/54-121/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót Herczeg István 

osztályvezető úrnak, felkéri az előterjesztés rövid szóbeli ismertetésére. 

 

   Herczeg István osztályvezető: Tavaly elfogadta a koncepciót és az 

intézkedési tervet a képviselő-testület és abból a szakmai feladatokat viszonylag jó 

százalékban teljesítették. Ebben nagy része van a köznevelési intézményekben dolgozóknak, 

hogy meg tudták valósítani, ők meg igyekeznek hozzátenni az adminisztratív részt. A 

koncepcióban a sajátos nevelési igényű gyermekek nevelési struktúráját átdolgozták, és külön 

kiemelték az autizmus spektrumzavarral küzdő gyermekeket és családjaikat akiknek az 

ellátása nem megoldott. 2013. január 1-jén az állam átvette az iskolákat, velük együtt a 

szakmai szolgáltatók feladatellátását is. Ennek következtében az óvodákban nagyon nehezen 

tudták megoldani az SNI-s és autizmussal küzdő gyermekek nevelését, gondozását, 

fejlesztését. Ennek több oka is van. Amit az önkormányzat tehet, hogy pedagógiai asszisztens 

segítségét biztosítja az óvodák és a bölcsődék esetében is. A folyamatos fejlesztést csak így 

lehet megvalósítani, reménykedve abban, hogy a bölcsőde, óvoda után az iskola folytatja a 

fejlesztést. Ennek megfelelően a szakmai javaslat az, hogy a Molnár Viktor utcai Óvodában és 

a Palotai Vadvirág Óvodában egy-egy gyógypedagógiai asszisztens álláshely létesüljön, és az 

Egyesített bölcsődékben is szükség van egy álláshelyre. Ennek forrásigénye éves szinten 6 

millió forintba kerül. Ezzel hozzájárulnának ahhoz, hogy a nehezen nevelhető, fejleszthető 

gyermekek részére jobb körülményeket biztosítsanak.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 

kérdéseket. 

 

   Tóth Imre képviselő: Ezek a gyermekek napközben az egészséges 

gyermekkel vannak?  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót válaszadásra az 

óvodavezető asszonynak.   

 

   Nedoba Katalin Palotai Vadvirág Óvoda vezetője: Ezeknek a 

gyerekeknek feltétlen olyan speciális igénye van, amit kisebb létszámú csoportban tudnak 

végezni. Ez egy olyan terület, amire érdemes energiát és pénzt befektetni. A kerületben sajnos 

egyre több az óvodás autista kisgyerek, ezért nagyon fontos, hogy gyógypedagógiai 

asszisztens foglalkozzon velük aki speciális képzést kapott. Ehhez kérnek támogatást.  

 

   Hajas Lászlóné Molnár Viktor utcai Óvoda vezetője: 2013 óta 

foglalkoznak sérült gyermekekkel. Az autista spektrumzavart külön kezelendő a többi beteg 

gyermektől. Nekik vannak bizonyos szokásaik, nem beszélnek jól, másként tisztálkodnak, stb. 

ezért nem minden gyermek beilleszthető a csoportba. Akit nem sikerült beilleszteni, 

visszaküldték a bizottsághoz, mert őket szegregált intézményben kell nevelni.  Az óvodájában 

13 gyermek SNI-s, azaz sérült. Hat autista, hat beszédfogyatékos, és egy egyéb pszichés 

zavarú gyermek van. Növekszik a számuk évről évre, fejlesztésük nagyon fontos. Ilyen 

létszám mellett állandó gyógypedagógusra van szükség, mert az utazó gyógypedagógus ezt a 
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feladatot nem tudja ellátni.  A KLIK felé szeretné kérni, hogy állandó gyógypedagógust 

biztosítsanak. Ehhez kér segítséget.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Tyukász Tamás tankerületi 

igazgató úr felé jelezték már ezt a kérést? 

 

   Hajas Lászlóné Molnár Viktor utcai Óvoda vezetője: Nem jelezték 

még, megvárták előbb a bizottság ülését.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Erkölcsi, etikai kötelességük a 

gyermekeket és családjukat támogatni. A tankerület ezzel kapcsolatban mit tud tenni? A 

Pedagógiai  Szakszolgálat és a Nevelési Tanácsadó is átkerült állami fenntartásba. A szakértői 

bizottságokat eljuttatják a tankerületnek, illetve a pedagógiai szakszolgálatnak és ott a 

szakértői bizottság által megfogalmazottak alapján képzési tervet állítanak össze, ebben le van 

írva, heti hány órát kell és milyen tekintetben fejleszteni a gyermeket. A bölcsődevezető 

visszajelzése alapján nincs kellő forrás arra, hogy ezeket a fejlesztéseket megkapják a 

gyermekek.  Ennek több oka van. Nincs megfelelően felkészült szakember, ez az egyik ok. A 

másik gond az, hogy a fővárosban (ahová tartozik a pedagógiai szakszolgálat) nem tudnak 

olyan rugalmasak lenni, mint korábban itt helyben. Az biztos, hogy az önkormányzat az 

óvodai feladatellátás tekintetében eddig is példamutató volt. Az önkormányzat amit tud, 

megtesz. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megköszöni az észrevételeket, 

válaszokat, lezárja a vitát. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra, és elfogadásra javasolja 

a képviselő-testület részére az előterjesztésben foglaltakat. Kéri a bizottság szavazatát.  

 

KKESB 187/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „az autizmus 

spektrumzavarral élő gyermekek bölcsődei és óvodai ellátása feltételeinek biztosításáról” 

szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület 

részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

7. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont szakmai irányítása alatt álló ifjúsági 

táborok működtetési koncepciójáról (Ikt.sz. 1/54-142/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót Herczeg István 

osztályvezető úrnak, felkéri az előterjesztés rövid szóbeli ismertetésére. 

 

   Herczeg István osztályvezető: A Képviselő-testület tavaly döntött 

arról, hogy a tábori kihasználtságokat felül kell vizsgálni. Az adatokból kitűnt, hogy a 

kihasználtság alacsony. Az ISK felmérte az okait annak, hogy a kihasználtság miért ilyen 
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alacsony. Szakmai javaslatot megfogalmazni nem tudtak, milyen irányba kellene elmozdulni. 

Az intézmények részére feltett kérdésekre adott válaszok arra elegendőek, hogy konstatálják, 

az érintettek szeretnék ha a táborok megmaradnának. A táborok fejlesztése megállt, 

hiányosságok vannak, és nagy a konkurencia, ezért valamilyen irányba el kell indulni és 

fejleszteni kell. A siófoki tábort kevesebb pénzből lehet fejleszteni, és örök szerelem a 

Balaton, amely megfoghatja a táborozókat, nagyobb keresletet is ki tud elégíteni. Agárd 

helyzete nehezebb, itt olyan épület van, amely fejlesztése vagy rekonstrukciója nagyon sok 

pénzt igényelne ezért ebben az esetben sokkal komolyabb felmérésre volna szükség. 

Bernecebaráti esetében pedig viszonylag jó a kihasználtság bizonyos időszakokban, ez 

elsősorban a késő tavaszi, nyári időszak. Itt talán nincs szükség olyan beruházásra, 

fejlesztésre, mert a legnagyobb problémát az jelenti, hogy a környéken milyen programokat 

lehet a gyermekeknek szervezni. Az előterjesztés javaslatot tesz arra, hogy Siófokon az üdülő 

mellett lévő, szomszédos MÁV üdülőt az önkormányzat megvásárolja, így nagyobb, 

komfortosabb területet lehetne kialakítani. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri az osztályvezető urat, fejtse 

ki bővebben, hogy a megvásárolandó telket mire kívánják pontosan használni.  

 

   Herczeg István osztályvezető: A jelenlegi táborhely mellett a MÁV-

nak van egy hasonló méretű telke, amit felajánlottak megvételre 4 millió forintért. A telek 

egybenyitása lehetőséget adna sátorozásra, faházak összkomfortos használatára. Egy olyan 

közösségi tér is kialakítható lenne, amely fedett. Tehát, így viszonylag kisebb költségből 

kialakítható egy kedvelt üdülő helyen egy kedvelhető táborozási lehetőség. Pedagógus 

szemléletváltásra is szükség van, hogy ne folyton a pénz oldaláról közelítsék meg ezeket a 

kérdéseket. Elsősorban infrastruktúrában kell fejlődni.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a hozzászólásokat. 

 

   Németh Angéla képviselő: A tankerületben fel sem merült, hogy a 

költségekhez hozzájáruljon?  

 

   Tóth Imre képviselő: Konkrét döntés született arról, hogy a kerületi 

sportintézmények is igénybe vehetik a táborokat? 

 

Herczeg István osztályvezető: Igen, az üdülési szabályzatban van 

benne. 

 

   Tóth Imre képviselő: Ez jelenthetne bizonyos szintű megoldást. A 

felnőttek valamilyen szinten jobban tolerálják a hiányosságokat, rugalmasabbak. A táborok 

kihasználtsága: nem tudja, hogy most a szülőknek mennyit kell hozzátenni a költséghez, de 

valamennyit biztosan. Nyilván az üzemeltetési költséget az önkormányzat vissza akarja kapni. 

Lehet, hogy a szülő azért nem küldi táborba a gyermeket, mert nem tudja megengedni 

magának. Valamilyen megoldást kell találni erre a problémára. Sportolás céjálra az agárdi 

üdülő kiválóan alkalmas, akár edzőtábort is lehetne itt tartani.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót válaszadásra az 

osztályvezető úrnak.  

 

   Herczeg István osztályvezető: A képviselő asszony kérdésére nem tud 

válaszolni. Nem biztos, hogy minden a tankerületen múlik, mert a központból kapják az 
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utasítást. Az erdei iskola táborait finanszírozzák a pedagógusok részére a hétköznapokban. A 

hétvégékre az önkormányzat nyújt segítséget. Ezek a táborok véleménye szerint nem drágák. 

A tábori díj abban kimerül, hogy az étkezési térítési díjat megfizetik. Bernecebarátiban 2100 

forint bruttó összeg az ötszöri étkezés díja, plusz a buszköltséget kell fizetni 1528 forintot. Ez 

igen méltányos ár.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az Ifjúsági és 

Sportközpont igazgatójának. 

 

   Ábri László Ifjúsági és Sportközpont igazgatója: A kihasználtság 

kérdése jelentős, mérni kell, szükség van-e a táborokra. Véleménye szerint, mindenképpen 

szükség van a táborokra, sok kerületi gyermeknek ad lehetőséget. Aki már volt 

Balatonvilágoson tudja, hogy a kihasználtságot úgy állapították meg, hogy ahova lehet sátrat 

építeni, ott van is. 100 főhöz 3 fiú és 3 lány WC van. Amikor a felmérést elvégezték, 

megállapították, minden sátorban 4 fő kerül elhelyezésre. Az ÁNTSZ megállapította, hogy 

minden sátornak 3 fővel kell működnie, így a 75 fő lenne a maximális normális kihasználtság. 

Mindenképpen helyet kell biztosítani a gyermekek cuccainak is, hogy kényelmesen 

elférjenek. A másik táborrész megvétele célszerű lenne a probléma megoldása érdekében. Itt 

egy komoly barakképület van, amely remek közösségi tér lehet. Ugyanez a probléma 

Bernecebarátiban nincs, szép helyen van. Az egyetlen probléma, hogy a külső programok 

szervezése nem egyszerű. Szükség lenne a tábor területén egy játszótérre, így az óvodásoknak 

is kedvezőbb lenne a helyzete. Azért nem töltik a pedagógusok 89 főre a tábor lakóinak 

számát, mert 80-an tudnak kint lenni a faházakban. Ebben az esetben a pedagógus is a 

faházban szeretne lenni, nem pedig a kőházban. Kilenc férőhely van a két kőépületi szobában, 

azt általában a vendégek veszik igénybe. Agárddal kapcsolatban osztálykirándulásokat is lehet 

szervezni, emelkedni fog az üdülőt igénybe vevők száma. A sporttáborokkal kapcsolatban 

pedig elmondja, hogy jó lenne ha a sportolók is igénybe vennék a lehetőségeket. A 

tankerülettel megbeszélték az erdei iskolák finanszírozását. A tankerület kinyilvánította, hogy 

5 napot finanszíroz, mert 5 napos a tanítási hét. A táborok díja megközelítőleg kb. 30 ezer 

forint egy hétre. Az útiköltség az 1.525 forint természetesen nem fedezi a teljes útiköltséget.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A megvásárolható ingatlanrész 

több problémára megoldást ad. Köszöni az észrevételeket és válaszokat, a vitát lezárja. 

Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra, és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 

részére az előterjesztésben foglaltakat. Kéri a bizottság szavazatát.  

 

KKESB 188/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „az Ifjúsági és 

Sportközpont  szakmai irányítása alatt álló ifjúsági táborok működtetési koncepciójáról” szóló 

előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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8. Előterjesztés a GMK és a hozzá rendelt költségvetési szervek közötti 

munkamegosztási  megállapodások módosításáról (Ikt.sz. 1/54-134/2014. sz. 

anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót  Herczeg István 

osztályvezető úrnak, felkéri az előterjesztés rövid szóbeli ismertetésére. 

 

   Herczeg István osztályvezető: Jogszabályváltozás miatt szükséges a 

módosítás.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy a napirendi 

ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság 

megtárgyalásra, és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztésben 

foglaltakat. Kéri a bizottság szavazatát.  

 

KKESB 189/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a GMK és a 

hozzá rendelt költségvetési szervek közötti munkamegosztási  megállapodások 

módosításáról” szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a 

képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

9. Előterjesztés a KoMa Művészeti Közhasznú Nonprofit Kft-vel megkötött 

közérdekű célra történő kötelezettségvállalás meghosszabbításáról és a 

Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesülettel megkötendő közérdekű célra 

történő kötelezettségvállalásról (Ikt.sz. 1/54-125/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót Herczeg István 

osztályvezető úrnak, felkéri az előterjesztés rövid szóbeli ismertetésére. 

 

   Herczeg István osztályvezető: A KoMa Művészeti Közhasznú 

Nonprofit Kft-vel már létezik egy közérdekű célra történő kötelezettségvállalási 

megállapodás, ez 2014. év végéig szól. A képviselő-testület úgy döntött, hogy 2018 év végéig 

együttműködési megállapodást kíván fenntartani, ezért célszerű hozzáigazítani ezt a 

közérdekű kötelezettségvállalásról szóló megállapodást amelyben a székhely biztosításáról 

van szó. Az osztály úgy gondolta, hogy a Szilas Néptáncegyüttes Egyesülettel is célszerű 

lenne ilyen megállapodást kötni, mivel az ő esetükben még nem volt testület általi 

megállapodás.  
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   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy a napirendi 

ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság 

megtárgyalásra, és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztésben 

foglaltakat. Kéri a bizottság szavazatát.  

 

KKESB 190/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a KoMa 

Művészeti Közhasznú Nonprofit Kft-vel megkötött közérdekű célra történő 

kötelezettségvállalás meghosszabbításáról és a Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes 

Egyesülettel megkötendő közérdekű célra történő kötelezettségvállalásról” szóló 

előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány:  4  igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

10. Előterjesztés nyelvvizsga pályázatok elbírálásáról (Ikt.sz. 1/207-49/2014. sz. 

anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót  Herczeg István 

osztályvezető úrnak, felkéri az előterjesztés rövid szóbeli ismertetésére. 

 

   Herczeg István osztályvezető: Nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, az 

előterjesztés minden információt részletesen tartalmaz.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Az alábbi határozati javaslatok 

elfogadásáról kér szavazást:  

„A bizottság úgy dönt, hogy  
 

(1) Barthos Máté tanuló angol középfokú komplex nyelvvizsgáját utófinanszírozással 

nettó 20.000 Ft-tal, azaz húszezer forinttal támogatja a 2014. évi költségvetés 

működési jellegű címzett tartalékai között szereplő nyelvvizsga pályázat keretből. A 

támogatás kifizetésének feltétele megállapodás aláírása. 

(2) Holli Hanna tanuló angol középfokú komplex nyelvvizsgáját utófinanszírozással nettó 

20.000 Ft-tal, azaz húszezer forinttal támogatja a 2014. évi költségvetés működési 

jellegű címzett tartalékai között szereplő nyelvvizsga pályázat keretből. A támogatás 

kifizetésének feltétele megállapodás aláírása. 

(3) Keszthelyi Ákos Bence tanuló angol komplex nyelvvizsgáját utófinanszírozással nettó 

20.000 Ft-tal, azaz húszezer forinttal támogatja a 2014. évi költségvetés működési 

jellegű címzett tartalékai között szereplő nyelvvizsga pályázat keretből. A támogatás 

kifizetésének feltétele megállapodás aláírása. 

(4) Szitó Brigitta Judit tanuló német középfokú komplex nyelvvizsgáját 

utófinanszírozással nettó 20.000 Ft-tal, azaz húszezer forinttal támogatja a 2014. évi 
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költségvetés működési jellegű címzett tartalékai között szereplő nyelvvizsga pályázat 

keretből. A támogatás kifizetésének feltétele megállapodás aláírása. 

(5) Helyi Rebecca tanuló angol középfokú komplex nyelvvizsgáját utófinanszírozással 

nettó 20.000 Ft-tal, azaz húszezer forinttal támogatja a 2014. évi költségvetés 

működési jellegű címzett tartalékai között szereplő nyelvvizsga pályázat keretből. A 

támogatás kifizetésének feltétele megállapodás aláírása. 

(6) Bíró Cintia tanuló angol középfokú komplex nyelvvizsgáját utófinanszírozással nettó 

20.000 Ft-tal, azaz húszezer forinttal támogatja a 2014. évi költségvetés működési 

jellegű címzett tartalékai között szereplő nyelvvizsga pályázat keretből. A támogatás 

kifizetésének feltétele megállapodás aláírása.” 

 

 

KKESB 191/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy Barthos 

Máté tanuló angol középfokú komplex nyelvvizsgáját utófinanszírozással nettó 20.000 Ft-tal, 

azaz húszezer forinttal támogatja a 2014. évi költségvetés működési jellegű címzett tartalékai 

között szereplő nyelvvizsga pályázat keretből. A támogatás kifizetésének feltétele 

megállapodás aláírása. 

Felelős: polgármester 

Határidő: elfogadásra 2014. május 20., a pályázók értesítésére 2014. június 20., a támogatás 

kifizetésére a támogatási szerződés aláírását követő 15 napon belül 

(Jogszabályi hivatkozás: 1/2011. (II.01.) önkormányzati rendelet, 6/2014. (II. 21.) 

önkormányzati rendelet 5.m.a melléklet) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

KKESB 192/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy Holli 

Hanna tanuló angol középfokú komplex nyelvvizsgáját utófinanszírozással nettó 20.000 Ft-

tal, azaz húszezer forinttal támogatja a 2014. évi költségvetés működési jellegű címzett 

tartalékai között szereplő nyelvvizsga pályázat keretből. A támogatás kifizetésének feltétele 

megállapodás aláírása. 

Felelős: polgármester 

Határidő: elfogadásra 2014. május 20., a pályázók értesítésére 2014. június 20., a támogatás 

kifizetésére a támogatási szerződés aláírását követő 15 napon belül 

(Jogszabályi hivatkozás: 1/2011. (II.01.) önkormányzati rendelet, 6/2014. (II. 21.) 

önkormányzati rendelet 5.m.a melléklet) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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KKESB 193/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy Keszthelyi 

Ákos Bence tanuló angol komplex nyelvvizsgáját utófinanszírozással nettó 20.000 Ft-tal, 

azaz húszezer forinttal támogatja a 2014. évi költségvetés működési jellegű címzett tartalékai 

között szereplő nyelvvizsga pályázat keretből. A támogatás kifizetésének feltétele 

megállapodás aláírása. 

Felelős: polgármester 

Határidő: elfogadásra 2014. május 20., a pályázók értesítésére 2014. június 20., a támogatás 

kifizetésére a támogatási szerződés aláírását követő 15 napon belül 

(Jogszabályi hivatkozás: 1/2011. (II.01.) önkormányzati rendelet, 6/2014. (II. 21.) 

önkormányzati rendelet 5.m.a melléklet) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

KKESB 194/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy Szitó 

Brigitta Judit tanuló német középfokú komplex nyelvvizsgáját utófinanszírozással nettó 

20.000 Ft-tal, azaz húszezer forinttal támogatja a 2014. évi költségvetés működési jellegű 

címzett tartalékai között szereplő nyelvvizsga pályázat keretből. A támogatás kifizetésének 

feltétele megállapodás aláírása. 

Felelős: polgármester 

Határidő: elfogadásra 2014. május 20., a pályázók értesítésére 2014. június 20., a támogatás 

kifizetésére a támogatási szerződés aláírását követő 15 napon belül 

(Jogszabályi hivatkozás: 1/2011. (II.01.) önkormányzati rendelet, 6/2014. (II. 21.) 

önkormányzati rendelet 5.m.a melléklet) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

KKESB 195/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy Helyi 

Rebecca tanuló angol középfokú komplex nyelvvizsgáját utófinanszírozással nettó 20.000 Ft-

tal, azaz húszezer forinttal támogatja a 2014. évi költségvetés működési jellegű címzett 

tartalékai között szereplő nyelvvizsga pályázat keretből. A támogatás kifizetésének feltétele 

megállapodás aláírása. 

Felelős: polgármester 

Határidő: elfogadásra 2014. május 20., a pályázók értesítésére 2014. június 20., a támogatás 

kifizetésére a támogatási szerződés aláírását követő 15 napon belül 

(Jogszabályi hivatkozás: 1/2011. (II.01.) önkormányzati rendelet, 6/2014. (II. 21.) 

önkormányzati rendelet 5.m.a melléklet) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 



 19 

KKESB 196/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy  Bíró 

Cintia tanuló angol középfokú komplex nyelvvizsgáját utófinanszírozással nettó 20.000 Ft-

tal, azaz húszezer forinttal támogatja a 2014. évi költségvetés működési jellegű címzett 

tartalékai között szereplő nyelvvizsga pályázat keretből. A támogatás kifizetésének feltétele 

megállapodás aláírása. 

Felelős: polgármester 

Határidő: elfogadásra 2014. május 20., a pályázók értesítésére 2014. június 20., a támogatás 

kifizetésére a támogatási szerződés aláírását követő 15 napon belül 

(Jogszabályi hivatkozás: 1/2011. (II.01.) önkormányzati rendelet, 6/2014. (II. 21.) 

önkormányzati rendelet 5.m.a melléklet) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

11. Előterjesztés az Élen a tanulásban, élen a sportban pályázat kiírásáról (Ikt.sz. 

1/207-50/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót Herczeg István 

osztályvezető úrnak, felkéri az előterjesztés rövid szóbeli ismertetésére. 

 

   Herczeg István osztályvezető: A bizottság már jelezte korábban, hogy 

szeretne egy kicsit más irányba elindulni a megszokott helyett. A költségvetésbe beterveztek 

bizonyos forrást, amit meg is szavazott a képviselő-testület, így ez a jutalmazási forma 

pénzjutalommal is járna. Hogy ne csak a pénz emelje a színvonalat, kevesebb ember 

részesülne kitüntetésben. Szeptemberben döntene a bizottság, ezt követően történne az átadás. 

A díjátadás korábban év végén volt, most úgy döntöttek, hogy a nevelési évhez kötnék, így 

ennek az évnek az átadója már szeptemberben lenne. Ekkor döntene a bizottság és az átadás is 

ebben a hónapban lenne. Így a Kiváló Sportoló díjtól ez a kitüntetési forma eltávolítható lesz.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 

kérdéseket. 

 

   Németh Angéla képviselő: Összegszerűen mit jelent a pénzjutalom? A 

pályázat benyújtásának határideje rendben van, a hiánypótlás is. Az elbírálás időpontja 

szeptember 30-a. A döntést követően 2014. szeptember 23-án lesz az ünnepség. Ha 30-án 

döntenek, hogyan adják át a díjat 23-án?  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Nem lehetséges, hogy október 

23-a akarna lenni a szeptember 23?  Megadja a szót válaszadásra az osztályvezető úrnak.  

 

   Herczeg István osztályvezető: A szakmai vita még tart, de az összeg 20 

ezer és 40 ezer forint lenne. 5.-től 8. évfolyamig 20 ezer forint és 9.-től 13. évfolyamig 40 

ezer forint. A határidőket a sportrendelet határozza meg.  A sportrendeletet úgy készítették 

elő, hogy szeptember 30-áig kell a díjat átadni. A rendezvény szeptember 23-ára van 

betervezve. Szeptember 31-áig kell elbírálni a rendelet szerint, ez a végső határidő. A harminc 
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napot azért írták bele, mert várni kell arra, hogy a döntés a törvényességi eljáráson végig 

menjen. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a hozzászólásokat. 

 

   Németh Angéla képviselő: A bizottság július végén dönthet rendkívüli 

ülésen, így lehetne szeptember 23-án az átadás. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót válaszadásra az 

osztályvezető úrnak.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Természetesen nincs akadálya annak, 

hogy a pályázati felhívásban az ünnepség időpontja törlésre kerüljön. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Az elhangzott módosítás 

figyelembe vételével az alábbi határozati javaslat elfogadásáról kér szavazást:  

„A bizottság úgy dönt, hogy jóváhagyja az 1/207-50/2014. sz. előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal az „Élen a tanulásban, élen a sportban” pályázati kiírást azzal a módosítással, 

hogy a pályázati felhívásban a „pályázat lebonyolításának ütemezése” fejezetből kerüljön 

törlésre az önkormányzati ünnepség időpontja.” 

 

KKESB 197/2014. (V.20.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy jóváhagyja 

az 1/207-50/2014. sz. előterjesztés melléklete szerinti tartalommal az „Élen a tanulásban, élen 

a sportban” pályázati kiírást azzal a módosítással, hogy a pályázati felhívásban a „pályázat 

lebonyolításának ütemezése” fejezetből kerüljön törlésre az önkormányzati ünnepség 

időpontja. 

Felelős: polgármester 

Határidő: jóváhagyásra 2014. május 20., közzétételre 2014. június 2. 

(Jogszabályi hivatkozás: 1/2014. (I.6.) önkormányzati rendelet 10. § (2) bekezdése a) pont) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

Egyebek 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a közérdekű bejelentéseket, 

észrevételeket. 

 

   Németh Angéla képviselő: Tegnap volt a gyermeke iskolájában a 

szülői értekezlet, ahol közölték a szülőkkel, hogy az állam 12 ezer forintig úgy támogatja a 

tankönyveket, hogy a pedagógus szerezze be adott évfolyamon 1-12-ig tanítani szeretne. Ez 

12 ezer forint, amiről a KELLŐ csekket küld a szülőnek, amit be kell fizetnie. A pedagógus 

látja, mi férhet bele ebbe az összegbe. Elmondták, hogy ezen felül +12-16 ezer forintot vagy 

ennél is nagyobb összeget kell még fizetni. A 12 ezer forinton felül még 10.500 forintot be 

kell fizetniük június 6-áig az osztályfőnöknek, aki befizeti az alapítványnak, az a KLIK-nek 

és ő pedig átutal a KELLO-nak. 12 ezer forintig az állam az SNI-s a háromgyermekes, 

rendszeres támogatásban részesülő családnak ingyen biztosítja a tankönyvet, de év végén kéri 
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vissza a könyveket. A 12 ezer forint feletti összeget nekik is ki kell fizetniük. Kérdései a 

következőek: Lehet tudni mit van a 12 ezer forintban? Miért kell ennyi szervezeten keresztül 

utalni a pénzt? Miért nem fizethet be a KELLO-nak közvetlen a szülő? Három hónappal 

korábban miért szükséges fizetni? Az önkormányzatnak nincs olyan kerete, amelyből a 12 

ezren felüli összeggel támogatná a szülőket?  

 

Herczeg István osztályvezető: Nem tud ebben a témában nyilatkozni. 

 

   Németh Angéla képviselő: Másik kérdése, érintett-e az önkormányzat 

az idei pedagógus nap szervezésében, ha igen, mikor kerül megrendezésre? 

 

Herczeg István osztályvezető: Természetesen érintett, 30-án 14 órakor 

lesz a Csokonai Művelődési Központban.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megköszöni a bizottság 

munkáját, a jelenlévőknek a részvételt, az ülést bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

         Gyurkovics Miklós 

             bizottsági elnök 

 

 

A jegyzőkönyvet készítette: 

 

 

Paulusz Katalin 

bizottsági titkár 

 


